Education in Russia

Secondary education is mandatory in Russia. Children start school at the age of 6 and finish at 17 . As a rule, a child attends the school located in the neighborhood,the one which is the closes to home . However , there in big cities there are also so-called "special" schools , offering more in-depth studies of the major European languages ( English , French, or German), or the advanced courses in physics and mathematics, and children attending one of these may have to commute from home. There are no school buses in Russia.

The first stage of education is elementary school for grades 1 through 4. The second is secondary school for grades 5 through 9 . Upon graduation from secondary school ( which is not the equivalent of having completed their secondary education ) , students are given the choice of either continuing to attend the same school (high school; grades 10 and 11 ), or entering a vocational school or trade school. Both vocational school and trade schools are meant to provide one , long with the certificate of secondary education, with a number of useful skills ( e.g. , those of an electrician, technical, or computer operator ).One attends the former for two years, and the latter for three or four.

Haveing completed one's secondary education, one can either become part of work force or go on to college ( " institution of higher learning " ). There are universityes and so-called "institutes" in Russian . The former stress a more teoretical , fundamental approach to education , while the latter are more practice oriented.

There are no medical schools or departments with in the structure of Russian universitys . Future doctors attend medical institutes. There are no degrees in Russian equivalent to those of bachelor's or master's. Students spend approximately five years in college or six in a medical institute.

To be admited to an institution of higher learning , one has to pass a series of oral and written tests. Grades in the certificate of secondary education are also taken account.

Entry to higher education is quite competitive. Some college departments ( philologist,foreign languages-especially English,law, journalism ) have dozens of applicants for one prospective student's position. The same is true of medical and theatre institutes. Up to the present, neither college students nor schoolchildren have had any say in the selection of courses they had to take. Everyone has studied according to uniform series of guide lines approved by the Ministery of Higher Education . Evidently , this situation is going to change in the near future.

Education in Russian has until recently been free on all levels. College students with good grades were rewarded with a modest stipend . All institutions of higher learning were subsidized by the government . Now that the country is changing to a market-place economy, the system of education is also bound to undergo profound changes . The first private scholls , gymnasiums and lycees, have already been founded in Moscow and St. Petersburg , in an attempt to revive the pre-1917 traditionals of Russian educational system with its high standards of excellence. 

Перевод текста: Education in Russia 

Среднее образование принудительно в России. Дети начинают школу в возрасте 6 лет и конец в 17 . Как правило, ребенок посещает школу, расположенную в соседстве, тот, который является завершениями к дому . Однако , там в больших городах есть также так называемые "специальные" школы , предлагая больше всесторонних исследований главных европейских языков (английский , французский, или немецкий), или передовые курсы в физике и математике, и детям , сопровождающим одного из них, вероятно, придется переключить от дома. В России нет никаких школьных автобусов.

Первая стадия образования - начальная школа для сортов 1 - 4. Второе - средняя школа для сортов 5 - 9 . На окончание от средней школы (который не эквивалент того, что закончил их среднее образование) , студентам дают выбор любого продолжения посетить ту же самую школу (средняя школа; сорта 10 и 11), или вход в профессионально-техническую школу или профессионально-техническое училище. И профессионально-техническая школа и профессионально-технические училища предназначаются, чтобы обеспечить один , долго со свидетельством о среднем образовании, с множеством полезных навыков (например , таковые из электрика, технического, или оператор ЭВМ) .One сопровождает прежнего в течение двух лет, и последнего для три или четыре.

Haveing закончил среднее образование, можно или стать частью рабочей силы или продолжиться к колледжу ("учреждение высшего образования"). Есть universityes и так называемые "институты" на русском языке . Прежнее напряжение больше teoretical , фундаментальный подход к образованию , в то время как последние - больше ориентируемой практики.

Нет никаких военно-медицинских школ или отделов с в структуре российского universitys . Будущие доктора посещают медицинские институты. Нет никаких степеней в российском эквиваленте таковым из степени бакалавра или владельца. Студенты проводят приблизительно пять лет в колледже или шесть в медицинском институте.

Чтобы быть допущен до учреждения высшего образования , каждый должен передать ряд устных и письменных тестов. Сорта в свидетельстве о среднем образовании также приняты во внимание.

Вход в высшее образование весьма конкурентоспособен. Некоторые отделы колледжа (филолог, иностранный языковой особенно английский язык, закон, журналистика) имеют множества претендентов на положение одного предполагаемого студента. То же самое верно для медицинских и театральных институтов. До настоящего времени, ни студенты колледжа, ни школьники не высказались в выборе курсов, которые они должны были взять. Каждый учился согласно однородному ряду линий гида, одобренных Ministery Высшего образования . Очевидно , эта ситуация собирается изменяться в ближайшем будущем.

Образование на русском языке до недавнего времени было свободно на всех уровнях. Студенты колледжа с хорошими сортами были вознаграждены со скромной стипендией . Все учреждения высшего образования были субсидированы правительством . Теперь, когда страна изменяется на экономику рынка, система образования также обязана подвергнуться глубоким изменениям . Первые частные scholls , гимназии и лицеи, были уже основаны в Москве и Санкт-Петербурге , в попытке восстановить пред1917 traditionals российской образовательной системы с ее высокими стандартами превосходства.

